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Desembre / Diciembre

Compromís vol regularitzar
els complements de
productivitat de
l’Ajuntament
El Pla d’Ajust de l’Ajuntament de Benidorm
estableix, entre les actuacions de caràcter
organitzatiu a realitzar, l'homogeneïtzació dels
complements al sou destinats a retribuir
l'especial rendiment, l'activitat extraordinària i
l'interès o iniciativa amb què el funcionari
desenvolupa el seu treball, és a dir, els
complements coneguts habitualment com de
productivitat. A l’actualitat, existeixen fins a 87
nivells diferents d’este complement amb
quantitats que van des dels zero als 840,76
euros en concepte de retribució al personal.
Tenint açò en compte, s’ha presentat una
moció al ple que regularitze esta situació, que
ha sigut aprovada per unanimitat.

Compromís quiere
regularizar los
complementos de
productividad del
Ayuntamiento
El Plan de Ajuste del Ayuntamiento de
Benidorm establece, entre las actuaciones de
carácter organizativo a realizar, la
homogeneización de los complementos al
sueldo destinados a retribuir el especial
rendimiento, la actividad extraordinaria y el
interés o iniciativa con que el funcionario
desarrolla su trabajo, es decir, los
complementos conocidos habitualmente como
de productividad. En la actualidad, existen
hasta 87 niveles diferentes de este
complemento con cantidades que van desde
los cero a los 840,76 euros en concepto de
retribución al personal. Teniendo esto en
cuenta, se ha presentado una moción al pleno
que regularice esta situación, que ha sido
aprobada por unanimidad.

Bigorra presenta
alegaciones a la Ordenanza
de Transparencia
En el pasado pleno de octubre se aprobó el
borrador de la Ordenanza municipal de
Transparencia y Buen Gobierno y en la
actualidad existe un periodo en el que
cualquier persona puede hacer alegaciones.
En ese sentido, el portavoz del grupo
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, ha presentado en registro una serie
de añadidos y modificaciones sobre esta
Ordenanza, tanto para certificar y clarificar
algunas acciones que ya se hacían, como
para incorporar algunos indicadores que
mejorarían la transparencia del Ayuntamiento
de Benidorm.

Bigorra presenta
al·legacions a l’Ordenança
de Transparència
En el passat ple d’octubre es va aprovar
l’esborrany de l’Ordenança municipal de
Transparència i Bon Govern i a l’actualitat
existeix un període en el qual qualsevol
persona pot fer al·legacions. En eixe sentit, el
portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha presentat en
registre una sèrie d’afegitons i modificacions
sobre esta Ordenança, tant per a certificar i
clarificar algunes accions que ja es feien, com
per a incorporar alguns indicadors que
millorarien la transparència de l’Ajuntament de
Benidorm.



Compromís quiere potenciar
“les Fontanelles” de
Benidorm
Entre las arenas de la playa de Poniente
existe un manantial de agua dulce, llamado
“Les Fontanelles”. Los vecinos y vecinas más
antiguos de Benidorm conocen su existencia y
sería necesario que los turistas también
supieran de este excepcional lugar. En la
actualidad, sí hay una placa que lo señaliza,
pero la protección sólo consiste en una valla
de plástico de prohibido el paso. Por ello, el
portavoz del grupo municipal, Josep Bigorra,
sugiere varias medidas para poner en valor y
conservar adecuadamente este lugar único.

Compromís vol potenciar les
Fontanelles de Benidorm
Entre les arenes de la platja de Ponent existix
un brollador d’aigua dolça, anomenat Les
Fontanelles. Els veïns i veïnes més antics de
Benidorm coneixen la seua existència i caldria
que els turistes també saberen d’este
excepcional indret. A l’actualitat, sí que hi ha
una placa que ho senyalitza, però la protecció
només consisteix en una tanca de plàstic de
prohibit el pas. Per això, el portaveu del grup
municipal, Josep Bigorra, suggerix diverses
mesures per posar en valor i conservar
adequadament este lloc únic.

Bigorra demana que es
regularitze la situació del
Museu Arqueològic de
Benidorm
El local que hauria d’albergar el Museu
Arqueològic de Benidorm porta més de 20
anys cedit a l’Ajuntament, però sense ser
escripturat en el registre. Esta irregularitat
administrativa fa que hi hagen hagut
problemes amb diferents empreses, que el

Bigorra pide que se
regularice la situación del
Museo Arqueológico de
Benidorm
El local que debería albergar el Museo
Arqueológico de Benidorm lleva más de 20
años cedido al Ayuntamiento, pero sin ser
escriturado en el registro. Esta irregularidad
administrativa hace que hayan tenido
problemas con diferentes empresas, que el



Museu estiga tancat des de fa temps i que
l’Ajuntament no puga donar ús a esta
ubicació. El portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
sol·licita que es regularitze esta situació
perquè els veïns i veïnes de la Cala puguen
disposar d’este lloc.

Museo esté cerrado desde hace tiempo y que
el Ayuntamiento no pueda dar uso a esta
ubicación. El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
solicita que se regularice esta situación para
que los vecinos y vecinas de la Cala puedan
disponer de este sitio.

Novembre / Noviembre

Bigorra solicita medidas
urgentes para conservar y
mantener el alumbrado
público
Algunas demandas ciudadanas han puesto de
relieve en las últimas semanas que varias
farolas del alumbrado público de Benidorm
tienen una falta de conservación y
mantenimiento evidente, que afecta en primer
lugar a la iluminación de las calles y en
segundo lugar a la seguridad de los peatones.
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
recoge estas reivindicaciones y reclama
mediante una moción urgente que la empresa
adjudicataria encargada del alumbrado tome
medidas para su reparación..

Bigorra sol·licita mesures
urgents per conservar i
mantindre l’enllumenat
públic
Algunes demandes ciutadanes han posat en
relleu en les últimes setmanes que diversos
fanals de l'enllumenat públic de Benidorm
tenen una falta de conservació i manteniment
evident, que afecta en primer lloc a la
il·luminació dels carrers i en segon lloc a la
seguretat dels vianants. El portaveu del grup
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, recull estes reivindicacions i reclama
mitjançant una moció urgent que l’empresa
adjudicatària encarregada de l’enllumenat
prenga mesures per a la seua reparació.



Bigorra reclama la creació
del Consell de Ciutat de
Benidorm
El reglament actual de Participació Ciutadana
de Benidorm, aprovat en 2010, regula
diferents mecanismes per participar a la vida
pública de la ciutat. Alguns ja estan en marxa
des de fa temps, com el Consell Veïnal, altres
s’acaben d’impulsar, com els pressupostos
participatius, però d’altres, encara no estan
operatius, com el Consell de Ciutat, que
implicaria diversos sectors de Benidorm en els
assumptes de la ciutat. És per això que el
portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
sol·licita la seua creació el més prompte
possible mitjançant una moció al ple.

Bigorra reclama la creación
del Consejo de Ciudad de
Benidorm
El reglamento actual de Participación
Ciudadana de Benidorm, aprobado en 2010,
regula diferentes mecanismos para participar
en la vida pública de la ciudad. Algunos ya
están en marcha desde hace tiempo, como el
Consejo Vecinal, otros se acaban de impulsar,
como los presupuestos participativos, pero
otros, aún no están operativos, como el
Consejo de Ciudad, que implicaría diversos
sectores de Benidorm en los asuntos de la
ciudad. Es por eso que el portavoz del grupo
municipal, José Bigorra, solicita su creación lo
antes posible mediante una moción al pleno.

Compromís solicita retenes
policiales en cada barrio de
Benidorm
El portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, y el secretario local de Compromís
per Benidorm, José Daniel Ibáñez, se han
reunido con el creador del grupo de Facebook
'British Benidorm', David García Cook, y con
una de las organizadoras de la protesta por la
falta de una mayor seguridad en el Rincón,
Karen Cowles, para conocer sus
reivindicaciones y sus quejas. Durante la
reunión Bigorra ha expresado que, para
mejorar la seguridad en los barrios de nuestra
ciudad es necesario impulsar los retenes de
policía local en cada barrio.

Compromís demana retens
policials en cada barri de
Benidorm
El portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
i el secretari local de Compromís per
Benidorm, José Daniel Ibáñez, s’han reunit
amb el creador del grup de Facebook ‘British
Benidorm’, David García Cook, i amb una de
les organitzadores de la protesta per la falta
d’una major seguretat en el Racó, Karen
Cowles, per conéixer les seues reivindicacions
i les seues queixes. Durant la reunió Bigorra
ha expressat que, per millorar la seguretat als
barris de la nostra ciutat és necessari impulsar
els retens de policia local en cada barri.



Compromís critiquen la
instal·lació del carrusel de
ponis
Durant les Festes Majors Patronals de
Benidorm, al recinte de la Fira es va instal·lar
una atracció de ponis i es va procedir a la
celebració de vaquetes i espectacle de
retalladors a la plaça de Toros. Des de
Compromís Los Verdes d'acord als nostres
valors sobre protecció, conservació i benestar
dels animals creiem que aquestes pràctiques
poden suposar una explotació i un
maltractament per als animals i que caben
alternatives que promoguen també la diversió
sense procedir en aquests termes.

Compromís critican la
instalación del carrusel de
ponis
Durante las Fiestas Mayores Patronales de
Benidorm, en el recinto de la Feria se instaló
una atracción de ponis y se procedió a la
celebración de vaquillas y espectáculo de
recortadores en la plaza de Toros. Desde
Compromís Los Verdes de acuerdo a
nuestros valores sobre protección,
conservación y bienestar de los animales
creemos que estas prácticas pueden suponer
una explotación y un maltrato para los
animales y que caben alternativas que
promuevan también la diversión sin proceder
en estos términos.

Octubre

Compromís se preocupa por
los árboles de las obras del
Parque de Foietes
Los dos concejales del grupo municipal
preguntaron ayer durante el pleno de
Benidorm en el turno de ruegos y preguntas
por la situación de los árboles del
emplazamiento del futuro Parque de Foietes
ya que algunos vecinos denuncian que se
están talando indiscriminadamente. El
portavoz Josep Bigorra recordó que el
proyecto de parque señala que los técnicos
municipales deben valorar qué árboles
pueden replantar y cuáles no, abogando por la

Compromís es preocupa
pels arbres de les obres del
Parc de Foietes
Els dos regidors del grup municipal van
preguntar ahir durant el ple de Benidorm en el
torn de precs i preguntes per la situació dels
arbres de l’emplaçament del futur Parc de
Foietes ja que alguns veïns i veïnes
denuncien que s’estan talant
indiscriminadament. El portaveu Josep Bigorra
va recordar que el projecte de parc assenyala
que els tècnics municipals han de valorar
quins arbres poden replantar-se i quins no,
advocant per la major conservació de les



mayor conservación de las especies vegetales
actuales.

espècies vegetals actuals.

Compromís sol·licita que
s’arreglen les obres entre
Ametlers i el Parc d’Elx
A finals del mes de setembre es va produir
una avaria en una canonada al final del carrer
Ametlers, que va afectar a alguns locals
comercials i que va ser reparada el més
prompte possible. Les obres de reparació van
afectar a la vorera, que va ser remoguda i
refeta fa pocs dies. Però el procés de
reparació dels danys ha oblidat la calçada
situada entre este carrer i el Parc d’Elx, que
presenta bonys i ressalts just en el pas de
zebra. Per este motiu, davant de les queixes
veïnals, el portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
demanat que se solucionen estos
desperfectes que poden afectar als vianants i
als vehicles.

Compromís solicita que se
arreglen las obras entre
Almendros y el Parque de
Elche A finales del mes de septiembre se
produjo una avería en una tubería al final de la
calle Almendros, que afectó a algunos locales
comerciales y que fue reparada lo antes
posible. Las obras de reparación afectaron a
la acera, que fue removida y rehecha hace
pocos días. Pero el proceso de reparación de
los daños ha olvidado la calzada situada entre
esta calle y el Parque de Elche, que presenta
abolladuras y resaltos justo en el paso de
cebra. Por este motivo, ante las quejas
vecinales, el portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
pedido que se solucionen estos desperfectos
que pueden afectar a los peatones y los
vehículos.



Compromís pide la creación
de una oficina municipal de
asuntos europeos
Con el objetivo de atraer más inversiones
hacia nuestro municipio, el portavoz del grupo
municipal de Compromís Los Verdes, Josep
Bigorra, explicó que se ha presentado una
moción para el próximo pleno en el que se
debatirá la creación de una oficina municipal
de relaciones con la Unión Europea. "Somos
conscientes de las necesidades económicas
del Ayuntamiento de Benidorm y de las
posibilidades de mejora que puede suponer
para Benidorm la atracción de fondos
europeos y por ello presentamos esta
propuesta".

Compromís demana la
creació d’una oficina
municipal d’assumptes
europeus
Amb l’objectiu d’atraure més inversions cap al
nostre municipi, el portaveu del grup municipal
de Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
explicat que s’ha presentat una moció per al
pròxim ple en què es debatrà la creació d’una
oficina municipal de relacions amb la Unió
Europea. “Som conscients de les necessitats
econòmiques de l’Ajuntament de Benidorm i
de les possibilitats de millora que pot suposar
per a Benidorm l’atracció de fons europeus i
per això presentem esta proposta”.

Bigorra: “L’Ordenança de
Medi Ambient està per
complir-la i fer-la complir”
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha criticat que, si
bé durant els últims quatre anys s’han
sancionat econòmicament infraccions com
l’abocament de brossa, residus o
escombraries en llocs no autoritzats per
l’Ajuntament de Benidorm, no s’ha contemplat
cap multa ni pel depòsit de mobles i altres
objectes ni per l’abocament de residus
perillosos, així com que no s’ha procedit a la
seua retirada en algunes ocasions, com ara
els terrenys municipals al voltant del Parc
Natural de Serra Gelada.

Bigorra: “La Ordenanza de
Medio Ambiente está para
cumplirla y hacerla cumplir”
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
criticado que, si bien durante los últimos
cuatro años se han sancionado
económicamente infracciones como el vertido
de basura, residuos o basura en lugares no
autorizados por el Ayuntamiento de
Benidorm , no se ha contemplado ninguna
multa ni por el depósito de muebles y otros
objetos ni por el vertido de residuos
peligrosos, así como que no se ha procedido
a su retirada en algunas ocasiones, como los
terrenos municipales alrededor del Parque
natural de Sierra Helada.



Bigorra insta a la
colaboración del
Ayuntamiento con la AVL
Para mejorar la escasa promoción del
valenciano que el Ayuntamiento de Benidorm
realiza mediante sus escritos oficiales o en la
propia página web del consistorio, y en
cumplimiento de la legislación vigente, el
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha presentado una
moción para solicitar al Ayuntamiento que se
adhiera a la red de Agencias de Promoción
del Valenciano (AVIVA), creada por la
Acadèmia Valenciana de la Llengua (AVL).

Bigorra insta a la
col·laboració de
l’Ajuntament amb l’AVL
Per millorar l’escassa promoció del valencià
que l’Ajuntament de Benidorm realitza
mitjançant els seus escrits oficials o en la
pròpia pàgina web del consistori, i en
compliment de la legislació vigent, el portaveu
del grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha presentat una moció per
sol·licitar a l’Ajuntament que s’adherisca a la
xarxa d’Agències de Promoció del Valencià
(AVIVA), creada per l’Acadèmia Valenciana
de la Llengua (AVL).



Bigorra reclama el deute
d’IMPURSA amb
l’Ajuntament de Benidorm
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha sol·licitat en
roda de premsa que es cobre el deute que
l’empresa concessionària de mobiliari urbà,
IMPURSA, té amb l’Ajuntament de Benidorm
des de l’inici del contracte en vigor. A més, ha
demanat un aclariment sobre per què, tot i
haver un protocol de sol·licitud de treballs en
este àmbit coordinat per la Direcció
Facultativa del consistori, en el primer
semestre de 2015 s’ha contractat de manera
irregular.

Bigorra reclama la deuda de
IMPURSA con el
Ayuntamiento de Benidorm
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra, ha
solicitado en rueda de prensa que se cobre la
deuda que la empresa concesionaria de
mobiliario urbano, Impursa, tiene con el
Ayuntamiento de Benidorm desde el inicio del
contrato en vigor. Además, pidió una
aclaración sobre por qué, a pesar de haber un
protocolo de solicitud de trabajos en este
ámbito coordinado por la Dirección Facultativa
del consistorio, en el primer semestre de 2015
se ha contratado de manera irregular.

Setembre / Septiembre

Compromís pide la
reparación de los efectos de
las lluvias de primeros de
septiembre en la avenida
Murtal

De acuerdo con las quejas vecinales, el
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha solicitado que
se reparen los desperfectos producidos por

Compromís demana la
reparació dels efectes de les
pluges de primers de
setembre a l’avinguda Murtal

D’acord amb les queixes veïnals, el portaveu
del grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha sol·licitat que es reparen els
desperfectes produïts pels intensos aiguats
caiguts en els primers dies de mes, que han



los intensos aguaceros caídos en los primeros
días de mes, que han dejado al descubierto
una tubería de aguas pluviales, al arrastrar la
arena de la playa.

deixat al descobert una canonada d’aigües
pluvials, en arrossegar l’arena de la platja.

Bigorra: “Hay personal del
Ayuntamiento Benidorm que
cobra nómina y no aparece
en la RPT”
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
constató que existen 25 personas con
contrato laboral que no aparecen en la
Relación de Puestos de Trabajo (RPT) del
Ayuntamiento de Benidorm. Y además, que
de ese número de contratados, hay nueve que
figuran en nómina. "Solicitamos una
aclaración inmediato sobre todos estos datos
que atestiguan al menos errores
administrativos entre el departamento de
Personal y la RPT", explicó.

Bigorra: “Hi ha personal de
l’Ajuntament Benidorm que
cobra nòmina i no apareix a
la RPT”
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha constatat que
existeixen 25 persones amb contracte laboral
que no apareixen a la Relació de Llocs de
Treball (RPT, amb sigles en castellà) de
l’Ajuntament de Benidorm. I a més, que d’eixe
nombre de contractats, n’hi ha nou que figuren
en nòmina. “Sol·licitem un aclariment
immediat sobre totes estes dades que
testimonien com a mínim errades
administratives entre el departament de
Personal i la RPT”, ha explicat.



Bigorra: “Desconeixem si
l’Ajuntament està fent res
perquè Benidorm siga
reconegut com a Municipi
Turístic”
Dilluns el portaveu del grup municipal de
Compromís Los Verdes va preguntar per
tercera vegada en una comissió informativa
quines gestions estava realitzant l’Ajuntament
de Benidorm per sol·licitar al govern espanyol
la modificació de la Llei d’Hisendes Locals per
poder reconèixer la ciutat com a Municipi
Turístic i, com en les ocasions anteriors, no va
obtenir cap resposta per part del govern local.
Josep Bigorra explica la seua estranyesa
sobre este tema i comenta d’altres discutits en
comissió

Bigorra: "Desconocemos si
el Ayuntamiento está
haciendo algo para que
Benidorm sea reconocido
como Municipio Turístico"
El lunes el portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes preguntó por tercera
vez en una comisión informativa qué
gestiones estaba realizando el Ayuntamiento
de Benidorm para solicitar al gobierno español
la modificación de la Ley de Haciendas
Locales para poder reconocer la ciudad
Municipio Turístico y, como en las ocasiones
anteriores, no obtuvo ninguna respuesta por
parte del gobierno local. Josep Bigorra explica
su extrañeza sobre este tema y comenta otros
discutidos en comisión

Compromís pide que los
buses discrecionales no
entren en el centro de
Benidorm
Para mejorar el transporte de autobús de la
ciudad, el portavoz del grupo municipal Josep
Bigorra ha presentado las aportaciones de
Compromís Los Verdes que harían falta
incorporarse a la actualización del Plan de
Movilidad Urbana y Sostenible que está
realizando el Ayuntamiento de Benidorm. Una
de las medidas propuestas es que los
autobuses que ofrecen el transporte a los
diferentes hoteles de la ciudad o aquellos que
prestan servicio de excursiones privadas
estacionen en puntos de concentración en
torno al centro de la Ciudad, entendido como
el núcleo formado entre la avenida Jaime I y
l’Aigüera, para evitar la saturación del tráfico.
Además, hay otras propuestas

Compromís demana que els
busos discrecionals no
entren en el centre de
Benidorm
Per millorar el transport d’autobús de la ciutat,
el portaveu del grup municipal Josep Bigorra
ha presentat les aportacions de Compromís
Los Verdes que caldrien incorporar-se a
l’actualització del Pla de Mobilitat Urbana i
Sostenible que està realitzant l’Ajuntament de
Benidorm. Una de les mesures propostes és
que els autobusos que ofereixen el transport
als diferents hotels de la ciutat o aquells que
presten servici d’excursions privades
estacionen en punts de concentració al voltant
del centre de la ciutat, entés com el nucli
format entre l’avinguda Jaume I i l’Aigüera, per
evitar la saturació del trànsit. A més, hi ha
altres propostes.



Bigorra sol·licita que
Benidorm s’incorpore a la
xarxa de municipis
acollidors de refugiats
Davant de la situació dramàtica dels milers
d’emigrants d’origen sirià que es troben
desplaçats per gran part del continent
europeu, a causa del conflicte bèl·lic del seu
país, i davant de les continues crides a la
solidaritat per part de diferents líders europeus
i per part de les institucions de la Unió
Europea, així com també per part de
organitzacions solidàries, com la Creu Roja,
per a acollir i protegir estos refugiats, el
portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha sol·licitat a la
regidoria de Benestar social que estudie la
integració de Benidorm a la xarxa valenciana
de municipis acollidors, la creació de la qual
ha anunciat la Generalitat.

Bigorra solicita que
Benidorm se incorpore a la
red de municipios
acogedores de refugiados
Ante la situación dramática de los miles de
emigrantes de origen sirio que se encuentran
desplazados por gran parte del continente
europeo, debido al conflicto bélico de su país,
y ante las continuas llamadas a la solidaridad
por parte de diferentes líderes europeos y por
parte de las instituciones de la Unión Europea,
así como también por parte de organizaciones
solidarias, como la Cruz Roja, para acoger y
proteger estos refugiados, el portavoz del
grupo municipal de Compromís los Verdes,
José Bigorra, ha solicitado a la concejalía de
Bienestar social que estudie la integración de
Benidorm en la red valenciana de municipios
acogedores, la creación de la que ha
anunciado la Generalitat.

Compromís Los Verdes pide
crear un Plan Municipal
contra la LGTBFobia
Aprovechando que la próxima semana se
celebra el Orgullo LGTB de Benidorm, el
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha presentado una
moción al pleno para que se articule un Plan
Municipal contra la discriminación de

Compromís Los Verdes
demana crear un Pla
Municipal contra la
LGTBFòbia
Aprofitant que la pròxima setmana se celebra
l’Orgull LGTB de Benidorm, el portaveu del
grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha presentat una moció al ple



Lesbianas, Gays, Transexuales y bisexuales,
es decir, contra la LGTBfobia. "Porque hay
que coordinar las acciones locales realizadas
y por realizar en este sentido y porque
tenemos que seguir luchando contra la
intolerancia del colectivo, presentamos esta
propuesta", señaló Bigorra.

perquè s’articule un Pla Municipal contra la
discriminació de Lesbianes, Gais,
Transsexuals i Bisexuals, és a dir, contra la
LGTBFòbia. “Perquè cal coordinar les accions
locals fetes i per realitzar en este sentit i
perquè hem de seguir lluitant contra la
intolerància del col·lectiu, presentem esta
proposta”, ha assenyalat Bigorra.

Compromís Los Verdes
sol·licita que s’emeten tots
els informes oportuns per
assegurar el transport
escolar a la partida de Salt
de l’Aigua
Segons les últimes notícies aparegudes en
premsa, la Conselleria d’Educació, Cultura i
Esport vol regularitzar la situació del transport
de Salt de l’aigua, tractant tots els municipis
per igual d’acord a la llei actual. Este
reglament permet que els xiquets i xiquets,
per optar a les beques de transport, visquen a
una distància mínima de 3 quilòmetres o que
hi haja una situació d’excepcionalitat per
qüestions d’accés i orografia. El portaveu del
grup municipal de Compromís Los Verdes,
Josep Bigorra, ha sol·licitat que s’emeten tots
els informes pertinents per acreditar
l’excepcionalitat i, alhora, assegurar el
transport.

Compromís Los Verdes
solicita que se emitan todos
los informes oportunos para
asegurar el transporte
escolar en la partida de
Salto del Agua
Según las últimas noticias aparecidas en
prensa, la Conselleria de Educación, Cultura y
Deporte quiere regularizar la situación del
transporte de Salto del agua, tratando todos
los municipios por igual de acuerdo a la ley
actual. Este reglamento permite que los niños
y niños, para optar a las becas de transporte,
vivan a una distancia mínima de 3 kilómetros
o que haya una situación de excepcionalidad
por cuestiones de acceso y orografía. El
portavoz del grupo municipal de Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha solicitado que
se emiten todos los informes pertinentes para
acreditar la excepcionalidad y, al mismo
tiempo, asegurar el transporte.

Agost / Agosto

Bigorra pide que el bar de la
Torreta se conceda
provisionalmente a
personas en riesgo de
exclusión social
Más de dos meses después, el bar cafetería
del centro social de la Torreta continúa

Bigorra demana que el bar
de la Torreta es done
provisionalment a persones
en risc d’exclusió soc
Més de dos mesos després, el bar cafeteria
del centre social de la Torreta continua tancat
sense oferir servici. El portaveu de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,



cerrado sin ofrecer servicio. El portavoz de
Compromís Los Verdes, Josep Bigorra,
reclama que se conceda de manera
provisional a una de las personas que lo han
solicitado, con una situación familiar y social
grave, mientras se resuelve el pliego de
condiciones.

reclama que es concedisca de manera
provisional a una de les persones que ho han
sol·licitat, amb una situació familiar i social
greu, mentre es resol el plec de condicions.

Compromís vol oficialitzar
l’escut de Benidorm

“Hem de complir la legalitat i alhora
honorarem el nom del nostre il·lustre Pere
Maria Orts i Bosch”. Així ha sentenciat el
portaveu del grup municipal Compromís Los
Verdes, Josep Bigorra, sobre la proposta
d’oficialitzar l’escut proposat per l’historiador
de Benidorm que s’elevarà al pròxim ple
municipal.

Compromís quiere oficializar
el escudo de Benidorm
"Tenemos que cumplir la legalidad y a la vez
honrar el nombre de nuestro ilustre Pere
Maria Orts i Bosch". Así sentenció el portavoz
del grupo municipal Compromís Los Verdes,
José Bigorra, sobre la propuesta de oficializar
el escudo propuesto por el historiador de
Benidorm que se elevará al próximo pleno
municipal.

Bigorra critica la
contratación municipal de
un laboratorio externo de
arquitectura
El portavoz del grupo municipal Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, criticó la
contratación de una asistencia técnica externa
por parte del Ayuntamiento de Benidorm, en
este caso un laboratorio de arquitectura, de la
que se ha informado hoy lunes a la comisión
informativa de hacienda. Bigorra considera
poco justificada la contratación por valor de
21.780€ "cuando ya existen dos arquitectos,
tres arquitectos técnicos y dos delineantes en

Bigorra critica la
contractació municipal d’un
laboratori extern
d’arquitectura
El portaveu del grup municipal Compromís
Los Verdes, Josep Bigorra, ha criticat la
contractació d’una assistència tècnica externa
per part de l’Ajuntament de Benidorm, en este
cas un laboratori d’arquitectura, de la qual
s’ha informat hui dilluns a la comissió
informativa d’hisenda. Bigorra considera poc
justificada la contractació per valor de 21.780€
“quan ja existeixen dos arquitectes, tres
arquitectes tècnics i dos delineants en el



el departamento municipal de Arquitectura". departament municipal d’Arquitectura”.

Compromís reclama el deute
de FCC amb l’Ajuntament
Josep Bigorra, portaveu del grup municipal
Compromís Los Verdes, reclama el pagament
de més de 3 milions d’euros que deuria FCC a
l’Ajuntament de Benidorm d’acord amb una
auditoria externa sobre la prestació del servici
de neteja viària i recollida de residus per part
de l’empresa concessionària. Per altra part, ha
criticat l’actual aprovació d’una despesa de
més d’un milió d’euros per la gestió de la
planta de transferència de residus, sense
tindre totes les dades que permetrien el càlcul
exacte.

Compromís reclama la
deuda de FCC con el
Ayuntamiento
Josep Bigorra, portavoz del grupo municipal
Compromís Los Verdes, reclama el pago de
más de 3 millones de euros que debería FCC
al Ayuntamiento de Benidorm de acuerdo con
una auditoría externa sobre la prestación del
servicio de limpieza viaria y recogida de
residuos por parte de la empresa
concesionaria. Por otra parte, criticó la actual
aprobación de un gasto de más de un millón
de euros para la gestión de la planta de
transferencia de residuos, sin tener todos los
datos que permitirían el cálculo exacto.

Juliol / Julio

Bigorra reclama el control
de los animales no
censados en Benidorm
El portavoz del grupo municipal de
Compromís Los Verdes ha constatado la
queja ciudadana que denuncia la existencia
de una colonia de gatos incontrolada en una
parte de la cala de Benidorm. A la vista de
que no es la única población animal no
censada de la ciudad que está generando
problemas, Josep Bigorra pide un control
efectivo tanto de los felinos, como de las
gaviotas, palomas y ardillas de Benidorm por
parte del departamento de Medio Ambiente
del consistorio .

Bigorra reclama el control
dels animals no censats a
Benidorm
El portaveu del grup municipal de Compromís
Los Verdes ha constatat la queixa ciutadana
que denuncia l’existència d’una colònia de
gats incontrolada en una part de la cala de
Benidorm. A la vista que no és l’única població
animal no censada de la ciutat que està
generant problemes, Josep Bigorra demana
un control efectiu tant dels felins, com de les
gavines, coloms i esquirols de Benidorm per
part del departament de Medi Ambient del
consistori.



Bigorra: "Hace falta un plan
de estudio de las
necesidades de la policía
local"
El próximo lunes el concejal de seguridad
ciudadana elevará a la Comisión Informativa
una propuesta para convocar cinco plazas de
policía local en régimen de comisión de
servicios. El portavoz de Compromís Los
Verdes insta a realizar un estudio de las
necesidades reales de policía local para
solucionar los problemas del cuerpo de
seguridad municipal "de una vez por todas y a
largo plazo”.

Bigorra: “Cal un pla d’estudi
de les necessitats de la
policia local”
El pròxim dilluns el regidor de seguretat
ciutadana elevarà a la comissió informativa
una proposta per a convocar cinc places de
policia local en règim de comissió de serveis.
El portaveu de Compromís Los Verdes insta a
realitzar un estudi de les necessitats reals de
policia local per solucionar els problemes del
cos de seguretat municipal “d’una vegada per
totes i a llarg termini”.

Compromís se reúne con
AICO
La Asociación Independiente de Comerciantes
de Benidorm y Provincia (AICO), de la mano
de su presidente Raúl Parra, han presentado
las acciones e iniciativas de la asociación a
los concejales de Compromís Los Verdes en
una reunión que han mantenido este martes.
Asimismo, el grupo municipal ha trasladado
algunas propuestas a la asociación de
comerciantes

Compromís es reunix amb
AICO
La ‘Asociación Independiente de
Comerciantes de Benidorm y Provincia’
(AICO), de la mà del seu president Raúl
Parra, han presentat les accions i iniciatives
de l’associació als regidors de Compromís Los
Verdes en una reunió que han mantingut este
dimarts. Així mateix, el grup municipal ha
traslladat algunes propostes a l’associació de
comerciants

Compromís torna les
entrades rebudes com a
regal
El regidor de Compromís Los Verdes ha rebut
esta setmana entrades per a diferents parcs

Compromís devuelve las
entradas recibidas como
regalo
El concejal de Compromís Los Verdes ha
recibido esta semana entradas para diferentes



temàtics de la ciutat i per a l’espectacle de
vaques enfundades que se celebra divendres
a la Plaça de Bous de Benidorm. Este matí
han tornat les entrades via registre municipal
en considerar que els regals, en forma
d’entrades en este cas, poden condicionar el
procés de presa de decisions del grup
municipal si afecten a les empreses que els
han fet arribar.

parques temáticos de la ciudad y para el
espectáculo de vacas enfundadas que se
celebra el viernes en la Plaza de Toros de
Benidorm. Esta mañana han devuelto las
entradas vía registro municipal al considerar
que los regalos, en forma de entradas en este
caso, pueden condicionar el proceso de toma
de decisiones del grupo municipal si afectan a
las empresas que los han hecho llegar.

Compromís solicita una
reunión para la subzona C y
la calle Sicilia
El portavoz del grupo municipal, Josep
Bigorra, ha explicado en rueda de prensa que
ha pedido al alcalde una reunión para
encontrar soluciones al problema de las
contribuciones especiales de la subzona C y a
la falta de acondicionamiento de la calle
Sicilia. Bigorra señaló que el alcalde ha
aceptado realizar una reunión entre técnicos,
afectados, ayuntamiento y el grupo
Compromiso Los Verdes lo más pronto
possible

Compromís sol·licita una
reunió per la subzona C i el
carrer Sicília
El portaveu del grup municipal, Josep Bigorra,
ha explicat en roda de premsa que ha
demanat a l’alcalde una reunió per trobar
solucions al problema de les contribucions
especials de la subzona C i a la falta
d’acondicionament del carrer Sicília. Bigorra
ha assenyalat que l’alcalde ha acceptat
realitzar una reunió entre tècnics, afectats,
ajuntament i el grup Compromís Los Verdes el
més prompte possible

Compromís consigue el
apoyo de HOSBEC para que
Benidorm sea municipio
turístico El portavoz del grupo municipal
Josep Bigorra ha tenido una reunión este
viernes de mañana con el presidente de la
patronal hotelera HOSBEC, Toni Mayor, en la
que se han tratado diversos temas. Entre
ellos, Bigorra ha explicado que el grupo
municipal llevará a pleno una propuesta para
que se inste al gobierno del Estado a cambiar
la ley de Haciendas Locales y que Benidorm
sea considerado como 'municipio turístico',
con los beneficios económicos que esto
conlleva. De momento, ya cuenta con el
apoyo de HOSBEC.

Compromís aconseguix el
suport d’HOSBEC perquè
Benidorm siga municipi
turístic El portaveu del grup municipal
Josep Bigorra ha tingut una reunió divendres
de matí amb el presidente de la patronal
hotelera HOSBEC, Toni Mayor, en la qual
s’han tractat diversos temes. Entre ells,
Bigorra ha explicat que el grup municipal durà
a ple una proposta perquè s’inste al govern de
l’Estat a canviar la llei d’Hisendes Locals i que
Benidorm siga considerat com a ‘municipi
turístic’, amb els beneficis econòmics que això
comporta. De moment, ja compta amb el
suport d’HOSBEC.



Josep Bigorra demana més
personal per a la
fiscalització de l’Ajuntament
de Benidorm
El portaveu del grup municipal ha criticat que
la plantilla del departament d’Intervenció ha
disminuït un 30% en els últims anys, cosa que
ha provocat problemes per al complet control
financer dels expedients, nòmines i
contractes, com així ve reflectit en l’últim
informe publicat de fiscalització de
l’Ajuntament de Benidorm, corresponent a
l’any 2013.

Josep Bigorra pide más
personal para la
fiscalización del
Ayuntamiento
El portavoz del grupo municipal ha criticado
que la plantilla del departamento de
Intervención ha disminuido un 30% en los
últimos años, lo que ha provocado problemas
para el completo control financiero de los
expedientes, nóminas y contratos, como así
viene reflejado en el último informe publicado
de fiscalización del Ayuntamiento de
Benidorm, correspondiente al año 2013.
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